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Tisztelt Elnők Asszony!

Irománydám :

Érkezett: 2006 NOV 17.

Q~~z4g9YüléS Hivatala

kérdés

„Mikor indul el a Ferihegyi gyorsvasút?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli
kérdést kívánok benyújtani Kóka János gazdasági miniszterhez . A kérdésre a választ írásban
kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az új kormány felállása után miniszter úr bejelentette, hogy rövidesen elindítják a Nyugati
pályaudvar és Ferihegy között a gyorsvasutat, hogy minél gyorsabban, európaibb színvonalon
lehessen elérni a repülőteret. A kérdés kapcsán leginkább csak a sajtóból lehet értesülni, ott is
csak egymásnak sokszor ellentmondó állítások alapján. A tisztán látás érdekében fordulok
Önhöz.

Kérdésem, most hogy tudjuk a gazdasági helyzet milyen rossz szinten van, milyen forrásból
tervezik a fejlesztéseket?

Miből finanszírozzák a vecsési szakasz 6, 5 Mrd forintos átépítését?

Mikorra készül a teljes gyorsvasút hálózat a Ferihegy 2 terminálhoz?

A jegyár versenyképes lesz-e a taxi árával vagy a BKV-jeggyekkel és a reptéri transzfer busz
illetékével?

A Ferihegy 1 terminál és a Nyugati pályaudvar között milyen megállókat terveznek, ezzel is
szervesen bekapcsolva a gyorsvasutat a budapesti közlekedésbe?

Mint Kelet-Pesti képviselő kérdezem, hogy a XIV . és XVI. kerületekben lesz-e megállója a
gyorsvasútnak, vagy minden ottani lakosnak a Nyugati pályaudvarra kell majd bejönnie, hogy
a vonattal kijusson a reptérre?



Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2006. november 7 .

Tisztelettel :

Szatmáry Kristóf
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség


	page 1
	page 2

